
Protokoll från möte med Biblioteksrådet i 
Hässelby/Vällingby fredagen den 2 juni 2006. 

 
Närvarande:  Eva Oivio (s), ordförande 
  Nils Elfvik (v) 

Lotta Hansson, kulturförvaltningen 
Elisabeth Dérantz, stadsdelsförvaltningen 

 
 
Anmält förhinder: Berit Ek, stadsdelsförvaltningen 
 
1. Ordföranden hälsade välkommen till rådets första möte. 
 
2. Medlemmarna i rådet presenterade sina uppdrag och roller. 
 
3. Fastställdes dagordning för dagens möte. Beslutades diskutera rådets 
uppdrag och arbetssätt, aktuella ärenden, samverkan och ”Prisma”. 
 
4. Konstaterades att rådets uppdrag och arbete bör fokusera på 
styrdokumentets fyra huvudpunkter:  
 
a) bas för lokalt kulturliv 
Hur utveckla kulturverksamheten i de olika delarna av stadsdelen utifrån 
biblioteksperspektivet? Vilka behov och idéer finns det lokalt? 
Ambulerande möten för rådet? Hur går det med Prisma och utvecklingen 
till  ett förenat folk- och skolbibliotek? (Se nedan, övrig punkt) Behövs 
kultursekreterare för att utveckla det lokala kulturlivet? 
 
b) barns och ungas läslust och språkutveckling 
Vi behöver kartlägga vilka skolor/bibliotek som behöver ökat stöd i 
metodutvecklingsfrågor. Kan vi göra mer för barn i behov av särskilt 
stöd? 
 
c) vuxnas livslånga lärande 
Vi behöver skapa samverkansformer i syfte att främja vuxnas lärande.  
Vilka möjligheter till SYV (studie-och yrkesvägledare) för vuxna finns? 
  
d) biblioteksverksamhet för äldre 
Hur ska biblioteksverksamhet leva vidare för äldre om servicehusen 
läggs ner? Kan samverkan med skolor vara en arbetsform? 
  
 
 



5. Övrigt.  Frågan om Prisma och dess biblioteksutveckling  lyftes upp.  
Samverkan kring ett gemensamt folk- och skolbibliotek i Hässelbygårds- 
skolan är en prioriterad fråga för rådet. En ökad hyreskostnad om 1,6 
Mkr prognosticeras. Ansvarsfördelning vad gäller drift och arbetsmiljö 
måste vara klar och tydlig såväl gällande budget som verksamhetsfrågor. 
 
Även möjligheten och behovet av extra medel för olika 
kulturarrangemang för de lokala folkbiblioteken togs upp.  
 
6. Nästa möte bestämdes till torsdagen den 7 september kl 15.00. 
Plats meddelas i kallelsen. 
 
7. Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Elisabeth Dérantz 
 
 
 
  
         

 
 
  

 
 


